

Generalforsamlingsprotokol

31. maj 2017

GRUNDEJERFORENINGEN LAANSHØJ

Den 31. maj 2017 afholdtes ordinær generalforsamling for Grundejerforeningen Laanshøj i Informationscentret på Laanshøj.

Dagsordenen:

1. Valg af dirigent og referent
2. Aflæggelse af årsberetning for det forløbne år
3. Forelæggelse af årsberetning med påtegning af grundejerforenings revisor samt beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af underskud i henhold til den godkendte årsrapport
4. Forslag – EF Slotshusene har fremsendt følgende forslag til behandling:
 - a. Forslag til reviderede principper for udregning af fordelingsnøgle og stemmeret.
 - b. Forslag til ændring af vedtægter angående valg af bestyrelse.
 - c. Forslag om IKKE at tinglyse vedtægtsændringer vedtaget på nærværende generalforsamling
 - d. Forslag til, at foreningen overtager vedligeholdelse af private fællesveje.
 - e. Forslag til lukning af Vestre Alle (sydlige ende) inkl. Modforslag fra bestyrelsen.
 - f. Forslag om stop af brug af Round Up på fællesarealer inkl. Supplerende forslag omkring ukrudtsbekæmpelse i vores område.
5. Forelæggelse til godkendelse af det kommende års driftsbudget, herunder fastlæggelse af medlemsbidrag
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen
7. Valg af suppleanter til bestyrelsen
8. Valg af revisor
9. Eventuelt

Til stede var:

		Stemmeandel	
Sirius allé 4	Ikke til stede	206	
Sirius allé 6	Ikke til stede	184	
Vagtboligen	Ejerrepræsentant fremmødt	141	
Portnerboligen	Ejerrepræsentant fremmødt	184	
GF Officersmessen	Ejerrepræsentant fremmødt	379	
E/F Slottet	Ejerrepræsentant fremmødt	818	
G/F Infirmeriet	Ejerrepræsentant fremmødt	1.111	
G/F Slotshusene	Ikke til stede	1.112	
E/F Underofficersmessen	Ejerrepræsentant fremmødt	1.114	
G/F Slotsgårdene	Ejerrepræsentant fremmødt	1.762	
G/F Vestre Kvarter	Ejerrepræsentant fremmødt	4.927	
GF Parcelhusene	Ejerrepræsentant fremmødt	7.000	
GF Udsigten	Ejerrepræsentant fremmødt	2.084	
Boligejendom ApS	Ejerrepræsentant fremmødt	841	Fuldmagt til Lene Madsen
GF Østre Kvarter	Ejerrepræsentant fremmødt	6.144	Fuldmagt til Lars Spatzek
Værløse D ApS	Ejerrepræsentant fremmødt	7.500	Fuldmagt til Lene Madsen
Værløse E ApS	Ejerrepræsentant fremmødt	5.210	Fuldmagt til Lene Madsen
Værløse H ApS	Ejerrepræsentant fremmødt	2.650	Fuldmagt til Lene Madsen
<i>I alt</i>		<i>43.363</i>	

Jens Bjerregaard bød velkommen til dagens møde.

Ad 1 Valg af dirigent og referent

Lars Peter Olsen blev valgt som dirigent

Jette Walentin Gamst blev valgt som referent

Dirigenten fastslog, at forsamlingen var beslutningsdygtig og generalforsamlingen var lovlig indvarslet.

Ad 2 Aflæggelse af beretning for det forløbne år v. Jens Bjerregaard

Jens Bjerregaard fremlagde årets beretning, som er gengivet i referatet som bilag.

Årsberetningen blev taget til efterretning og godkendt

Ad 3: Forelæggelse af årsberetning med påtegning af grundejerforenings revisor samt beslutning om anvendelse af overskud eller dækning af underskud i henhold til den godkendte årsrapport

Jens Bjerregaard gennemgik Årsregnskab 2016 med tilhørende noter. Årsberetningen var med påtegning af Grundejerforenings revisor. Revision uden forbehold.

Der blev stillet spørgsmål angående om bestyrelsen har behov for en arbejdsskadeforsikring. Da de personer, der udfører arbejde for GFL er dækket af deres egen forsikring, vurderede bestyrelsen ikke, at dette var relevant.

Resultat overføres til næste års egenkapital, men da ikke alle fakturaer vedr. belysninger er modtaget, vil der i praksis ikke være det store overskud.

Årsregnskab blev godkendt og vil blive gjort tilgængeligt på www.laanshøj.dk

Ad 4: Forslag til behandling:

Reinholdt Schultz gennemgik proces for udarbejdelse af forslag med inddragelse af formænd fra GFL's foreninger. Forslagenes fulde tekst vil være tilgængeligt på www.laanshøj.dk.

a. *Bestyrelsen har fremsat forslag til reviderede principper for udregning af fordelingsnøgle og stemmeret.*

Der blev bl.a. spurgt ind til hvilken fordelingsnøgle, der vil blive anvendt til afstemning til denne generalforsamling. Det blev bekræftet, at det var den hidtidige fordelingsnøgle, og den nye vil først blive anvendt på kommende generalforsamlinger.

Forslaget blev vedtaget, og er dermed gældende umiddelbart efter denne generalforsamling. Det betyder, at nogle medlemmer til næste budgetår kan forvente en stigning i deres medlemsbidrag, der svarer til de udvidede byggeretter, deres samlede område er blevet tildelt. De samme medlemmer vil ligeledes ved næste afstemning i foreningen stemme med en højere andel stemmer i forhold til det samlede fordelingsstal.

b. *Bestyrelsen har fremsat forslag til ændring af vedtægter angående valg af bestyrelse.*

Reinholdt Schultz gennemgik forslaget, som 3 boligadvokater har vurderet inden fremlæggelse som forslag.

Forslaget afstedkom en række spørgsmål og drøftelser om bl.a. mistede kompetencer, når kun 1 for hver forening må repræsenteres, om forslagets regler om en fast plads i bestyrelsen, når en forening har en andel på mere end 17%, samt valgbarhed, hvor der var enighed om, at forslagets punkt 1.3 kan gøres mere skarpt.

Forslaget blev **vedtaget** og er dermed gældende allerede fra denne generalforsamlings punkt 6 og 7, der omhandler valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter.

c. *Bestyrelsen har fremsat forslag om IKKE at tinglyse vedtægtsændringer vedtaget på nærværende generalforsamling – se vedlagte*

Reinholdt Schultz gennemgik den rådgivning han har fået vedr. tinglysning. Efter en drøftelse af forslaget, blev det blandt andet besluttet, at den kommende bestyrelse skal udpege personer til at registrere i online tinglysningsbog. Ved behov for rådgivning vil det være muligt at kontakte Parcelhusejernes Landsforening.

Herefter blev det **vedtaget**, at vedtægtsændringer besluttet på den ordinære generalforsamling for G/F Laanshøj den 31. maj vil ikke blive tinglyst.

d. *Bestyrelsen har fremsat forslag til, at foreningen overtager vedligeholdelse af private fællesveje – se vedlagte.*

Da Boligejendom på forhånd havde meddelt, at de ønskede at stemme nej til dette forslag i den nuværende form, blev en afstemning undladt.

e. *G/F Slotsgårdene har fremsat forslag til lukning af Vestre Alle (sydlige ende). Bestyrelsen har dertil fremsat et modforslag.*

John Mau fremlagde forslag på vegne af forslagsstiller René Muxoll. Bestyrelsen modtog ved samme lejlighed et supplerende materiale. Forslaget affødte en drøftelse af udfordringer ift. indre veje contra fokus på minimering af skiltning.

Afstemning blev herefter gennemført i to runder.

I første runde blev forslag til vejlukning af Vestre Allé nedstemt. Dette afstedkom endnu en afstemning, hvor bestyrelsens forslag var en indstilling til at vejmyndigheden og politiet ansøges om tilladelse til opsætning af "kørsel i begge retninger forbudt" (C21) med undertavle: "gælder kun gennemkørsel" i begge ender af Vestre Alle. Dette forslag blev herefter **vedtaget**.

- f. *G/F Slotsgårdene har fremsat forslag om stop af brug af RoundUp på fællesarealer. Bestyrelsen har fremsat et uddybet beslutningsforslag omkring ukrudtsbekæmpelse i vores område – se vedlagte.*

Reinholdt Schultz fremlagde synspunkter på vegne af forslagsstiller. Forslaget gav anledning til en engageret diskussion.

Derefter kom forslag til afstemning i to runder. Først blev generalforsamlingen bedt om at tage stilling til, om G/F Laanshøj fremover skal anvende manuel renholdelse til bekæmpelse af ukrudt på grusarealer til en årlig udgift på mellem 100.000 kr og 150.000 kr? Dette forslag blev **nedstemt**.

Herefter blev generalforsamlingen bedt om at tage stilling til, om G/F Laanshøj fremover skal anvende gasbrænding til bekæmpelse af ukrudt på grusarealer til en samlet årlig udgift på 42.000 kr? Dette forslag blev **vedtaget**.

Ad 5: Forelæggelse til godkendelse af det kommende års driftsbudget for 2017 herunder fastlæggelse af medlemsbidrag.

Jens Bjerregaard fremlagde årets budget for fastholder det nuværende niveau for fællesbidrag.

Budgettet blev herefter godkendt.

Ad 6: Valg af medlemmer til bestyrelsen.

Samtlige bestyrelsesmedlemmer var på valg.

Følgende blev valgt som bestyrelsesmedlemmer:

- Jens Bjerregaard, G/F Infirmeriet (genvalg)
- Lene Madsen, Boligejendom Aps (genvalg)
- Jette Walentin Gamst, E/F Underofficersmessen (genvalg)
- Jens Juul Olesen, G/F Udsigten
- Christian Kofod, G/F Østre Kvarter
- Jan Sørensen, Portnerboligen
- René Muxoll, G/F Slotsgårdene

Ad 7: Valg af suppleanter til bestyrelsen.

Da ingen ønskede valg som suppleant til bestyrelsen, er bestyrelsen valgt uden suppleanter.

Ad 8: Valg af revisor.

Deloitte blev genvalgt som revisor.

Ad 9: Eventuelt

Grundejerforeningen og Beboerforeningen

Der blev spurgt til samarbejdet mellem Beboerforeningen og GF Laanshøj. Til dette blev pointeret, at det er vigtigt at vi har tillid til hinanden – og tillid til, at vi alle prøver at gøre det bedste for Laanshøj. Ifm. processen vedrørende Lokalplan 122 har de to foreninger ligeledes orienteret hinanden om høringsvar.

Bestyrelsen spurgte herefter tilbage til, hvordan samarbejdet opleves af foreningens medlemmer. Her var det ønsket, at de to foreninger så vidt muligt finder konsensus ifm. drøftelser med Furesø Kommune. Men der var også en forståelse for, at de to foreninger udfylder hver sin rolle.

Henriette Moos spurgte herefter ind til høringsprocessen om hele flyvestationen, og pointerede, at det var vigtigt at bestyrelsen også er part ifm. høring.

Den rullende forstad

Reinholdt orienterede om projektet.

Fredning

Jette Walentin Gamst orienterede om tankerne om en fredning af området omkring Laanshøj.

Fælleshusproces

De kommende års største opgave for den nye bestyrelse vil være arbejdet omkring det Fælleshus, som er blevet givet til Laanshøj af Realdania. Det er tanken, at der skal involveres frivillige kræfter, der kan arbejde med reference til bestyrelsen. Der vil i processen være en række beslutninger, der vil kræve ekstraordinære generalforsamlinger.

Generel opførsel på Laanshøj

Jens Bjerregaard lukkede generalforsamling med en opfordring til at alle tager hensyn til hinanden i den generelle opførsel på Laanshøj. Der har i det forgangne år blandt andet været sager omkring henkastning af affald, kørsel med høj fart og lignende.

På bestyrelsens vegne:

Jens Bjerregaard, formand

Jens Juul Olesen, næstformand

Lene Madsen

Christian Kofod

Jan Sørensen

René Muxoll

Jette Walentin Gamst

Lars Peter Olsen, dirigent

Dette referat er underskrevet elektronisk ved brug af NemID, jf. Foreningens tegningsregler.

Underskrifterne fremgår af dokumentets sidste side.

Bilag 1 – Formandens beretning

--spørgsmålet er om vi når andet i aften end denne beretning...

Dette er mit 10ende år på Laanshøj og i bestyrelsesarbejde. Dog det første år som formand. Og jeg ville lyve hvis jeg sagde det ikke har været hårdt for bestyrelsens medlemmer. Også langt hårdere og mere tidskrævende end forventet – naturligvis primært drevet af LP122 forløbet, men i særdeleshed også pga. En række enkeltepisoder som har trukket veksler - også personligt.

Det er ikke en klagesang idet dette arbejde jo netop er frivilligt. Det er konstatering af at bestyrelsen har arbejdet hårdt for Laanshøj's bedste og i det lys er det det selvfølgelig ikke i orden når der fra flere sider har været personrettet kritik og anklager om diverse agendaer.

Det handler med tillid. Jeg håber alle er enige i at vi alle er naboer og beboere i byen og har tillid til at vi vil det bedste for Laanshøj og så skal vi i god tone kunne diskutere problemer og løsninger internt i Laanshøj - også når vi er uenige. Alle i bestyrelsen repræsenterer egne synspunkter i solidaritet med hele Laanshøj og ikke for hverken "forening" eller egen "baghave". Jeg håber generalforsamlingen har tillid til det arbejde der lægges og at dette modus vil fortsætte?

Nok om den del:

Siden generalforsamlingen i maj sidste år har bestyrelsen holdt ca. 25 møder gennem året inkl. møder med kommune og formænd. For mit vedkommende har jeg skrevet over 250 emails internt i bestyrelsen og brugt mere end 100 timers sagsbehandling udover møderne og jeg ved at andre i bestyrelsen også har brugt meget tid.

Bestyrelsen arbejder for GFL som er en pligtig forening for alle nuværende og kommende grundejer/ejerforeninger. Vi er i dag næsten 200 boliger i 14 foreninger heroppe men vi opfordrer virkelig til at den enkelte forening v/formændene sikrer nærdemokratiet - da det er umuligt for os at håndtere alle de private forventninger/henvendelser - herunder opfattelsen af at skulle agere vicevært for den enkelte beboer.

Året i revy:

Aktiviteter:

6 ordinære bestyrelsesmøder

13 møder med kommune og eksterne

4 formandsmøder

2 beboermøder

Diverse mindre telefon møder, småmøder med Ryan, Flemming mv.

Jeg tror og regner ikke med at bestyrelsen skal bruge denne tid fremover idet LP122 og en række specifikke debatmøder har trukket tænder. Og selvom vi senere skal snakke fælleshusproces er vores oplæg at bestyrelsens rolle er i styrekomite regi.

Vedr. Kommunikation og medlemsinddragelse:

Generelt besluttede vi i starten af året at sikre en bedre løbende kommunikation og medlemsinddragelse via hjemmeside, mails til formændene og runddeling af breve, som vi har gjort et par gange i årets løb. Vi er fuldt bevidst om at det er en balance ift. At kommunikere bredt og snævert til hhv. beboere og medlemmer (dvs. formændene). F.eks blev medlemmer inviteret til drøftelser af de forslag som vi har på agendaen i aften og dette formandsinput er forsøgt medtaget i forslagene.

Vi producerede således to husstandsdelte nyhedsbreve i år (bla. et i januar for at kommunikere hvordan vi arbejder og udrede misforståede opfattelser af hvad GFL er og ikke er, heri redegjorde jeg også for et udvalg af aktiviteter vi har haft) Samt et rundsendt brev i marts ifm. LP122 omkring bestyrelsens stillingtagen til DR Kontanten, hørings svar mv. Jeg vil gerne sige tak til Reinholdt for bistand og rådgivning i dette arbejde.

Det betyder også at de fleste beboere gerne skulle have et rimelig indtryk af nogle af de opgaver den fælles forening har arbejdet med.

Hjemmesiden er toppet op og er rimelig dynamisk ift. Nyheder og opslag. Tak til Lars W for at styre dette arbejde og skaffe gode aftaler på booking system til tennis mv.

FB: henvendelser til GFL på FB fungerer ikke. Vi hører gerne om episoder fra området som vi kan "tage videre" - men det skal altså helst ske via mail på hjemmesiden.

Referater er vigtige redskaber til at sikre kommunikationen og bestyrelsen har haft Jette som primus motor på dette og hun har også jobbet hårdt med vores to-do liste fra møde til møde. Tusind tak til Jette for den høje kvalitet.

For at understøtte ønsket om indsigt fik vi tidligere produceret nye landmåler kort over området, og sidenhen påført med farvekoder de driftsaftaler vi har med hhv. Flemming A om ekstensiv pleje og vinterpleje, samt Ryan om intensiv pleje af indre fællesarealer og snerydning. I den forbindelse har vi fået gennemsynet plejeplan og identificeret mindre fejl, samt sikret mere præcis fakturering, så vi kan monitorere vores udgifter bedre. Tak til Lene for stort arbejde på det grønne.

Opgaver og resultater - I uddrag:

- Vi har brugt en hel del tid på det forberedende arbejde i forbindelse med LP122. Bl.a. har vi sammen med Beboerforeningen deltaget i dialogmøder hos kommunen.

- Vi har fået forhandlet og indgået aftale med kommunen om en total revidering af Lejrvej, Sandet, ankomstområde samt den interne trafikdæmpning, og disse er stort set afspejlet i kommunens "udbygningsaftale" ifm. Lokalplan 122 (LP122).

- Vi har fået medhold i, at Infocenter fjernes, og at der ikke bygges på grunden ifm. LP122. Vi har dog brug for bygningen til foreningsmøder mv., indtil et evt. fælleshus står klar.

- Vi har gennemført en omfattende proces i forbindelse med Boligejendoms tilbud om betaling af et fælleshus og dertil hørende fællesarealer. Processen endte i første omgang med et "ja tak" til Boligejendoms tilbud. Separat punkt under Evt.

- Generelt har vi finkæmmet vores grønne arealer og genbesøgt leverandører ift. plejeplan, snerydning mv. Vi fik en privat rideskole til at høste græsset på fællesarealer oppe bag fredsskoven. Vi sparede høstpenge, og de fik noget foderhø. Det sker igen i år.

- Vi har fået specificeret udgifterne bedre så det er tydeligt hvordan pengene bruges – kommer tilbage til dette under Regnskab/budget.

- Kommunen overtog for noget tid siden vejbelysning (både drift og el) fra DONG og har erkendt, at de ikke har gjort noget aktivt længe. Vi har trykket på at få kommunen til at få ødelagte lamper på plads og fastlagt aftale for fremtiden. Vi er ikke i mål, bl.a. er Østre Kvarter lamper endnu ikke overdraget til kommunen. Forventningen er at der på sigt bliver en stigning i budgettet ..(ØK: 60 lamper oveni..)

- Boligejendom har ansvar for dialogen med kommunen/Furesø Vand om kloakoverdragelse, men tempoet og processen er desværre ikke dér, hvor vi gerne så den være. Vi arbejder på flere fronter med at skabe fremdrift, bla. Haft to møder med Fefors. Seneste status er at BE forventer at have en klar aftale med Fefors efter sommerferien ift. Overtagelse af hovedledningen. Derefter har vi aftalt at Fefors inviterer medlemmer i eftersommeren til en briefing om hvad det enkelte medlem skal gøre. Herunder muligheder for overtagelse af kloak og behov for kloak laug etablering i de enkelte foreninger.

- Vi har arbejdet med vedtægterne, så de passer til den måde, Laanshøj bliver indrettet i fremtiden. Jf. Forslag senere i dag

- I forhold til aktiviteter generelt på Naturstyrelsens område på Flyvestationen har bestyrelsen i dialog med kommunen og Ole Bondo sat fokus på, at vi skal kunne være her som naboer, og bedt kommunen være katalysator for at sikre, at Laanshøj ikke får gener af arrangementer på området fra diverse "initiativer". Det må man så sige ikke lykkedes til airshowet. Jeg skrev et brev til Ole og fortalte at trafikken var chokerende ringe håndteret og det var helt uacceptabelt. Han svarede at han var meget enig og havde påtalt dette i store vendinger overfor arrangementskomiteen. Det var sågar gået udover Lone, som havde bryllupsgæster der ventede en time i kø...

- Drøftelser om "Rullende forstad" (Reinholdt uddyber under evt.)

- Fredning af arealer (DN og kommune drøfter fredning af arealer og vi er en vigtig aktør ift. Hvilke servitutter der lægges på arealerne) – Jette kort briefing under evt.

- bestyrelsen har noteret sig at den politiske aftale som led i LP122 har inkluderet en række af de høringspunkter vi lagde vægt på herunder krav om løbende evaluering af trafik og kommunens medansvar for "drift og vedligehold" af fælles faciliteter, kontrol af entreprenør opførelse på området under byggeri og at infocenter grunden ikke bebygges mv. Samt at GFL medtages af kommunen i drøftelser omkring placering af fælles aktiviteter, tennis mv.

Administrator: DEAS.

DEAS meddelte fra starten af året at de samler kompetencer og admin opgaver i nogle fælles centre som gør at vi ikke har en personlig administrator længere, men derimod arbejder med et shared service center. Det er desværre hvad vi kan få for pengene. Historien fra DEAS er at de via BE har haft kraftigt reducerede priser på ydelserne og det nu er slut.

Arrangementer:

Bestyrelsen har været rigtig glade for at der har været initiativ rige ressourcer der har lavet julefest, loppemarked, skt.hans mv. Selvom der har været lidt knas i kommunikationen omkring budget til et par enkelt arrangement, har det været overvældende. Tak til aktivitetsudvalget under BL for deres arbejde.

Hvad nåede vi ikke i år?. Som ellers var planen tilbage i maj 2016

- 10 års vedligeholdsplan (jf. Diskussion fra sidste GF)

- Herunder en Vision 2027 – blev lidt bremset af mange opgaver og LP122

- Sugning af vejkloakker – står på listen for 2017.

- Etablering af 4 frugttræer som reetablering (efter træfald) ved Infocenter

Da bestyrelsen konstituerede sig selv i maj sidste år, valgte vi også (lidt naivt) at uddele ansvar, såsom at jeg havde det primære ansvar for økonomien, DEAS og kommunen, Lene de grønne arealer, Lars website mv. Intentionen var god, men i længden var der så meget andet at lave at vi var nødt til at trække på alle. Det har vist sig at være nødvendigt med de mange opgaver og en af grundene til vi bør kigge på at udvide antal medlemmer i bestyrelsen. Og at de der stiller op vil tage fra i opgaverne.

Vi har brugt den sidste tid brugt meget tid med at udrede forslagene til iaften , som vi skal stemme om senere jf. Indkaldelsen. Disse forslag har været begrundet i dels at balancere byrden, afstemme udviklingen i området og henvendelser fra medlemmer.

Jeg håber denne gennemgang har givet alle et overblik, og inden vi giver ordet til dirigenten – vil jeg lige bemærke hvilke punkter vi har med under Evt.

A) Rullende Forstad – generel sikring af naboskab med Naturstyrelsen – Reinholdt uddyber

B) Fredningsproces. – Jette uddyber dialogen med DN.

C) Fælleshus processen – Reinholdt fremlægger (evt. Action at fastlægge opsamlingsmøde i juni for at sammensætte udvalg)

D) Fordelingstal – 2018 udgaven – Jette fremlægger hvordan det kan komme til at se ud fra næste budget år (2018) - hvis forslaget gennemføres.

E) Mailing liste på "nye" formænd i medlemmer – Jette og Jens indsamler

F) Generel opførelse på Laanshøj - efter flere henvendelser.

Henkastning af privat affald, græsklip mv. på private grunde eller fællesarealer, hundeluftning, trafik (fart) på området. Heste lort (Mosedamgaard har desværre ikke samme opmærksomhed på dette som Stald Hare). Bidrage lokalt til pæne arealer, a la arbejdsdage (feks rydde lidt ukrudt på "fælles fliser" – kan ikke forvente at vi når alle steder med Ryan)

Penneo

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker digital underskrift. Underskrivernes identiteter er blevet registeret, og informationerne er listet herunder.

“Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument.”

Jens Juul Olesen

Bestyrelse

Serienummer: PID:9208-2002-2-441795231882

IP: 151.82.95.209

2017-07-20 09:26:20Z

NEM ID 

Lene Madsen

Bestyrelse

Serienummer: PID:9208-2002-2-410038364051

IP: 83.89.75.215

2017-07-23 20:00:58Z

NEM ID 

Jan Sørensen

Bestyrelse

Serienummer: PID:9208-2002-2-580763270640

IP: 188.180.110.26

2017-07-25 11:05:54Z

NEM ID 

Lars Peter Olsen

Dirigent

Serienummer: PID:9208-2002-2-621744586863

IP: 109.238.48.132

2017-07-25 13:04:57Z

NEM ID 

Jette Walentin Gamst

Bestyrelse

Serienummer: PID:9208-2002-2-980317075377

IP: 87.59.232.237

2017-07-25 14:56:25Z

NEM ID 

Jens Bjerregaard

Formand

Serienummer: PID:9208-2002-2-598542901488

IP: 176.23.43.203

2017-07-29 09:47:38Z

NEM ID 

René Hynne Muxoll

Bestyrelse

Serienummer: PID:9208-2002-2-998987120825

IP: 212.27.21.251

2017-08-04 14:43:12Z

NEM ID 

Christian Kofod

Bestyrelse

Serienummer: PID:9208-2002-2-027438335500

IP: 87.49.147.51

2017-08-07 19:57:08Z

NEM ID 

Penneo dokumentnøgle: QH65G-ZM168-J0TZ5-KPJPA-DMQBT-E41FJ

Dette dokument er underskrevet digitalt via **Penneo.com**. Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af det originale dokument. Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt

Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af **Penneo e-signature service** <penneo@penneo.com>. Dette er din garanti for, at indholdet af dokumentet er uændret.

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indlejret i dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: <https://penneo.com/validate>